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Zapisnik 1. seje UO APD Kozjak Maribor, 27.9.2023 
 
 
Dnevni red: 

1. Izvolitev podpredsednika društva 

2. Izvolitev komisije za priznanja 

3. Ustanovitev delovne skupine za ''prevetritev'' pravilnika AO 

4. Ustanovitev delovne skupine za izvajanje dejavnosti društva ob 70. obletnici 

5. Glasovanje o organizaciji odprave ob 70. obletnici društva 

6. Iskanje naslednjikov med markacisti 

7. Poročilo deosedanjega dela 
8. Razno 

 
Prisotni: 

- Tomaž Langerholc 
- Drago Tutek 
- Jernej Ženko 
- Luka Rutar 
- Branko Ivanek 
- Brin Kovačević 

 
Odsotni: 

- Anja Neral 
- Blanka Tamše 
- Andrej Kristanič 

 
Sestanek se je začel ob 18:20. Sklepčnost je bila potrjena. Dnevni red smo 
soglasno sprejeli. 
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1. Po predlogu predsednika društva, smo imenovali podpredsednika 
društva. 
Sklep: Podpredsednik društva je Drago Tutek. Sklep je soglasno potrjen. 
 

2. Sestavili smo komisijo za priznanja: 
Sklep: Komisijo za priznanja sestavljajo: Branko Ivanek, Miro Potisk in Brin 
Kovačević. Sklep je soglasno potrjen. 
 

3. UO poziva Zbor AO k ugotavljanju potrebe po prevetritvi internega 
pravilnika AO. Istočasno UO poziva vse odseke in sekcije društva, naj 
pripravijo smernice za izvajanje šole v kolikor izvajajo ali nameravajo 
izvajati takšne programe. 
 

4. Predlagamo naslednje člane društva za sestavo delovne skupine za 
izvajanje dejavnosti ob 70. obletnici društv: Anna Sorger, Aleš Osrajnik, 
Anja Neral. V primeru, da kateri izmed predlaganih članov ne bi želel 
sodelovati, je potrebno do 2. seje UO poiskati nadomestne člane. O sestavi 
bomo glasovali na 2. seji UO. 
 

5. Ob 70. obletnici društva, bomo organizirali dve večji planinski aktivnosti: 
a. Potovanje v Chamonix – za člane celotnega društva, predvidoma za 

5 dni v avgustu 2024 
b. Odprava na Peak Lenin, predvidoma za 3 tedne v juliju 2024. 

Interes je potrebno preveriti do 2. seje UO 
 

6. Za nove člane markacistov predlagamo Aljaža Saviča in Tomaža Trobca. 
Oba je potrebno vprašati ali jima je v interesu sodelovati. 
 

7. Pregled delovanja: 
a. Prejeli smo dve donatorski pogodbi, v višinah 1000EUR in 300EUR 
b. V odnosu s Športno zvezo Maribora se nadaljujejo pogovori o 

iskanju nadomestnih prostorov. 
 

8. Razno: 
a. Za vsakega člana delovne skupine za izvajanje dejavnosti ob 70. 

obletnici društva, društvo poravna strošek članarine A za leto 
2024. 
Sklep je soglasno sprejet. 

b. Strošek v višini 300EUR je odobren za markacijski odsek. 
Sklep je soglasno sprejet. 

c. ŠPO ob 2. seji UO obvesti UO o nameri sodelovanja z Erazmus 
projektom. 

d. ŠPO do 2. seje UO razmisli in predlaga model sestave Zbora ŠPO 
 
 
Sestanek smo zaključili ob 20:30 
 
Zapisnik sestavil: Brin Kovačević 


